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PROTOKÓŁ NR XXXV/21 

ze zdalnego posiedzenia 

Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

w dniu 29 grudnia 2021 r. 

 

W posiedzeniu udział brali: 
 

1. Pan Robert Grabowski    - przewodniczący Komisji 

2. Pan Grzegorz Mielczarek   - z-ca przewodniczącego Komisji 

3. Pan Andrzej Jażdżyk    - członek Komisji 

4. Pan Jakub Jurdziński    - członek Komisji 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział brali: 
 

1. Pan Przemysław Krężel    - skarbnik powiatu 

2.  Pani Dorota Krajcer    - sekretarz powiatu 

3. Pan Dariusz Kowalczyk    - dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

      Długosza w Wieluniu 

4. Pan Zenon Kołodziej    - Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, 

       Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego 

       w Wieluniu 

5. Pani Barbara Cichecka    - dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

6. Pani Renata Tatara    - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego  

        im. Janusza Korczaka w Wieluniu 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia:  
 
1. Otwarcie XXXV posiedzenia Komisji. 
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2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXIV posiedzenia Komisji. 

5. Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów podejmowanych inicjatyw przez Zespół 

Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu. 

6. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości opłaty za 

zakwaterowanie w Międzyszkolnej Bursie w Wieluniu.  

7. Autopoprawka projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

8. Autopoprawka projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2022.  

9. Zaopiniowanie projektów kalendarzy imprez i wydarzeń organizowanych 

i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu na rok 2022. 

10. Sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa za rok 2021 . 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu za 

rok 2021.  

12. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

sprawozdań z realizacji planu pracy Rady Powiatu w Wieluniu i planów pracy komisji 

Rady Powiatu w Wieluniu za rok 2021. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu 

pracy Rady Powiatu w Wieluniu i planów pracy komisji Rady Powiatu w Wieluniu na rok 

2022.  

14. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu 

kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu na rok 2022. 

15. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

16. Zamknięcie XXXV posiedzenia Komisji. 

 

Pkt 1 

Otwarcie XXXV posiedzenia Komisji. 
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Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa powitał radnych obecnych na XXXV posiedzeniu Komisji oraz 

zaproszonych gości.  

  

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa stwierdził, że na 4 członków komisji obecnych jest 4, czyli obrady są 

prawomocne.  

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

  Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zgłosił poprawkę dotyczącą punktu 6, ponieważ zamiast „Podjęcie 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości opłaty za 

zakwaterowanie w Międzyszkolnej Bursie w Wieluniu.” punkt powinien brzmieć 

„Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości 

opłaty za zakwaterowanie w Międzyszkolnej Bursie w Wieluniu.”. Dodatkowo 

zaproponował wprowadzenie dodatkowego punktu, jako punktu 7 pn. „Zaopiniowanie 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie złożenia wniosku do Ministra Obrony 

Narodowej o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w II Liceum 

Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu.”. Odczytał proponowany porządek 

obrad. Zapytał, czy ktoś ma uwagi do proponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. 

Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia proponowanego porządku. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 4 głosach „za”) przyjęła porządek obrad ze zmianą oraz wprowadziła do porządku 

obrad punkt pn. „Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

złożenia wniosku do Ministra Obrony Narodowej o zezwolenie na utworzenie oddziału 

przygotowania wojskowego w II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w 

Wieluniu.” (głosowało 4 członków komisji).  
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Przyjęty porządek posiedzenia:  
 
1. Otwarcie XXXV posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXIV posiedzenia Komisji. 

5. Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów podejmowanych inicjatyw przez Zespół 

Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia 

wysokości opłaty za zakwaterowanie w Międzyszkolnej Bursie w Wieluniu.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie złożenia wniosku 

do Ministra Obrony Narodowej o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania 

wojskowego w II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w Wieluniu. 

8. Autopoprawka projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

9. Autopoprawka projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2022.  

10. Zaopiniowanie projektów kalendarzy imprez i wydarzeń organizowanych 

i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu na rok 2022. 

11. Sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa za rok 2021 . 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu za 

rok 2021.  

13. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

sprawozdań z realizacji planu pracy Rady Powiatu w Wieluniu i planów pracy komisji 

Rady Powiatu w Wieluniu za rok 2021. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu 

pracy Rady Powiatu w Wieluniu i planów pracy komisji Rady Powiatu w Wieluniu na rok 

2022.  

15. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu 

kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu na rok 2022. 

16. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

17. Zamknięcie XXXV posiedzenia Komisji. 
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Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z XXXIV posiedzenia Komisji. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma uwagi do treści protokołu z XXXIV posiedzenia 

komisji. Nikt nie zgłosił zastrzeżeń. Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu 

z XXXIV posiedzenia komisji.  

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 4 głosach „za”) przyjęła protokół z XXXIV posiedzenia komisji  

(głosowało 4 członków komisji). 

 

 

Pkt 5 

Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów podejmowanych inicjatyw przez 

Zespół Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu. 

 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu panu dyrektorowi Kowalczykowi. 

 Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w 

Wieluniu omówił przedmiotowy materiał.  

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do pana dyrektora? Nikt się nie zgłosił. 

Zapytał panią dyrektor, która uczy informatyki, aby im przybliżyła temat pracowni, 

ponieważ na posiedzeniu jest obecny pan skarbnik. 

 Pani Alicja Ingram – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w 

Wieluniu odpowiedziała, że tak jak wspomniał pan dyrektor, egzaminy są dla nich 

bardzo ważne i istotne, a na egzamin na informatyka potrzebują pracowni zaopatrzonej 

w odpowiednie serwery, z tej najwyższej półki, ponieważ takie są wymagania 

egzaminacyjne. Dodała, że wymagania są bardzo obszerne. Dodatkowo kierunek 

informatyka i poligrafia cyfrowa, ponieważ w takim kierunku kształcą, to udało im się 

wyremontować jedną pracownię, która w miarę fajnie wygląda. Natomiast przy takim 

zapleczu i takiej ilości klas graficznych ciężko im się zmieścić w jednej pracowni. Stąd 

prośba o tą drugą pracownię komputerową. Odniosła się do ilości sprzętu 
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komputerowego, ponieważ wymienili część tego sprzętu, bo była to pomsta do nieba, 

ponieważ wieszał się na każdym oprogramowaniu, a nawet zrobienie zwykłego 

dokumentu tekstowego graniczyło często z cudem i ten proces dydaktyczny nie był tak 

owocny, ponieważ oni byli zniechęceni tą pracą w pracowni. Gdyby mieli zaplecze na 

egzamin zawodowy, to mogliby z pełną świadomością powiedzieć, że będzie on 

przeprowadzony tak, jak tego wymaga Centralna Komisja Egzaminacyjna. Dodała, że 

każda zmiana egzaminacyjna wymaga osobnego serwera, dopuszczenia dziecka, a jest 

około 300 dzieci do przeegzaminowania, a lokalowo do tej pracowni w pendemii mogą 

wpuścić maksymalnie 12 osób. Można więc sobie przeliczyć ile tych zmian 

egzaminacyjnych będzie musiało być.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu panu skarbnikowi. 

  Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że chciałby się dowiedzieć, 

jaki będzie koszt modernizacji tych sal komputerowych. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w 

Wieluniu odpowiedział, że zawarł ta informację w budżecie i z tego, co pamięta, to 

dzisiaj pracownia 25-stanowiskowa, to jest koszt około 120 tys. zł przy tych cenach, 

które w tej chwili bardzo szybko się zmieniają. Następnie poinformował, ze wczoraj 

otrzymał pismo związane ze sprzedażą energii elektrycznej i chciałby zgłosić problem, 

że rozwiązana jest umowa, wypowiedziana umowa, z uwagi na drastyczną podwyżkę 

cen. To pismo jest z dnia wczorajszego i mówi się o wzroście o 370% cen energii 

elektrycznej. Mówi to w obecności pana skarbnika, że ich budżety w tym momencie na 

energii są niedoszacowane. Jedna mAh kosztowała 150 zł, a w tej chwili mówi się o 

kwocie 552 zł, czyli 370%, a to jedna ze składowych tego, co się zaczyna dziać wokół 

nich.  

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że wraz ze wzrostem 

cen energii nie wzrasta budżet, więc rzeczywiście pan dyrektor ma problem i on też ma 

problem. Stwierdził, że trzeba podjąć pewne inne kroki. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że on ma nadzieję, że w przyszłym roku kalendarzowym 

wzrośnie trochę subwencja oświatowa i może im się uda połatać te wszystkie dziury. 

Ma nadzieję, że rząd polski obserwuje pewne zmiany, które dotyczą prowadzenia szkół, 

czy placówek oświatowych, które podlegają pod poszczególne samorządy. Życzyłby 

sobie, aby w przyszłym roku nie musieli się przejmować budżetem. Pan skarbnik miałby 
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problem z głowy i mógłby się poświęcić czemuś innemu, a dyrektorzy poszczególnych 

placówek oświatowych mieliby taki budżet, aby przynajmniej dostosowywać szkoły, czy 

placówki oświatowe do tych zmian, ponieważ wszystko idzie bardzo szybko w 

cyfryzację, jak stwierdził pan dyrektor i on również tak uważa. Przekazał, ze uważa 

również, że szkolnictwo zawodowe powinno być sporo dofinansowywane, aby 

dyrektorzy szkół nie mieli problemów z zakupem lub modernizacją na przykład pracowni 

informatycznych. Przekazał a ręce pana dyrektora życzenia noworoczne dla wszystkich 

pracowników Zespołu Szkół nr 2.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w 

Wieluniu w imieniu całej kadry również złożył życzenia.   

 

Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia 

wysokości opłaty za zakwaterowanie w Międzyszkolnej Bursie w Wieluniu. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu pani dyrektor Cicheckiej. 

 Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

omówiła przedmiotowy projekt uchwały.  

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do pani dyrektor? Nikt się nie zgłosił. 

Przekazał a ręce pani dyrektor życzenia noworoczne. Zarządził głosowanie nad 

przedmiotowym projektem uchwały. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

4 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w 

sprawie ustalenia wysokości opłaty za zakwaterowanie w Międzyszkolnej Bursie w 

Wieluniu (głosowało 4 członków Komisji). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu również 

złożyła życzenia noworoczne.   
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Pkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie złożenia 

wniosku do Ministra Obrony Narodowej o zezwolenie na utworzenie oddziału 

przygotowania wojskowego w II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza Korczaka w 

Wieluniu. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu pani dyrektor Cicheckiej. 

 Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu omówiła przedmiotowy projekt uchwały.  

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do pani dyrektor? Udzielił głosu 

radnemu Jażdżykowi. 

 Radny Andrzej Jażdżyk – członek Komisji pogratulował pani dyrektor tego 

pomysłu i sam uważa go za bardzo ciekawy i trafny, szczególnie w obecnym czasie, 

kiedy młodzież jest zainteresowana takim kierunkiem nauki. Dodał, że otrzymał taką 

ankietę w tej sprawie i skierował ją do uczniów i odpowiadali, ponieważ było takie 

zainteresowanie. Uczniowie już wcześniej przejawiali chęć uczenia się w takiej klasie, o 

takim profili. W ubiegłym roku miał w szkole uczennicę, która była tym zainteresowana, 

ale nie mieli w powiecie szkoły z takim kierunkiem wojskowym i ta uczennica poszła do 

Sieradza, więc jeżeli taka klasa powstanie, to on się bardzo cieszy. Zapytał, czy pani 

dyrektor ma już kadrę nauczycieli, czy dopiero będzie rozmawiała na ten temat? 

Przeglądał notatki uzgodnień i widzi, że pani dyrektor już nawiązała kontakt z XV 

Brygada Wsparcia Dochodzenia w Sieradzu, więc uczniowie pewnie będą mieli 

możliwość odbywania praktyk właśnie w tej jednostce. Ta w Sieradzu jest jedną z 

najbliższych jednostek.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu przekazała, że jest zainteresowanie wśród uczniów i ona to 

czuje. Natomiast jeżeli chodzi o kadrę, to w tym momencie, jeżeli chodzi o części 

teoretyczne w szkole, o zapotrzebowanie na ta kadrę, to ona oczywiście kadrę ma w 

przygotowaniu, ponieważ takim opiekunem, koordynatorem i prowadzącym zajęcia 

teoretyczne na terenie szkoły może być nawet nauczyciel edukacji dla bezpieczeństwa i 

ona ma takich nauczycieli. Ma także jedną chętna konkretną osobę, która wyraża 

dodatkowo chęć i gotowość zrobienia sobie studiów podyplomowych na Akademii 
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Sztuki Wojennej w Warszawie. To są studia typowe dedykowane dla koordynatorów 

klas OPW i ona nawet złożyła taki plan, jeżeli chodzi o doskonalenie dla nauczycieli, 

aby jeszcze ewentualnie wspomóc tą osobę finansowo, jeżeli chodzi o te studia 

podyplomowe. Dodała, że ma stworzone notatki uzgodnień z XV Brygadą Dowodzenia 

Wsparcia w Sieradzu z Wojskową Komendą Uzupełnień i po ostatnich rozmowach z 

komendantem WKU jest bardzo podbudowana, ponieważ komendant stwierdził i 

powiedział, że oczekuje, że ta klasa w ich szkole w Wieluniu będzie perełką wśród 

wszystkich klas, które są tutaj na terenie województwa Łódzkiego, i z którymi 

współpracuje XV brygada, ponieważ są w bardzo dobrej sytuacji, że proponując tą 

klasę OPW to nie jest ich cel, aby starać się o dzieci, żeby dzieci zasilały mury ich 

szkoły. Oni mają na celu pozyskiwanie młodzieży z jak największym potencjałem. Jeżeli 

chodzi o szkoły, które otworzyły takie klasy OPW, to niektóre z tych szkół podchodziły w 

taki sposób, że próbowały zasilić dodatkowo szeregi swojej szkoły w ucznia, czyli 

próbowali się ratować, myśląc, ze tak to będzie działało. Oni są w tej dobrej sytuacji, że 

będą pozyskiwali ucznia z jak największym potencjałem, a później aby ci uczniowie 

studiowali na akademiach i uczelniach wojskowych. Wtedy będą mieli dodatkowe 

punkty, jeżeli chodzi o ukończenie klasy OPW.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do pani dyrektor? Udzielił głosu 

radnemu Jurdzińskiemu. 

 Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji zapytał, czy te pieniądze, o których 

mówiła pani dyrektor są już zawarte w planie finansowym na ten rok, w budżecie? 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że w planie budżetu generalnie na tą klasę to nie 

będzie w tym momencie. Dodała, że jest zwiększona subwencja, jeżeli chodzi o klasę 

OPW i to jest zapisane. Przekazała, że rozmawiała już z wydziałem i nie jest to kwota 

powalająca. Są to małe kwoty, jeżeli chodzi o subwencję, ale myśli, że kwoty, które 

muszą na chwilę obecną włożyć nie są to kwoty bajońskie, nie są to wielkie kwoty. 

Powiedziała, że ona mówiła o maksymalnej kwocie wyposażenia specjalistycznego, 

które trzeba wyłożyć raz na 4 lata i jeżeli chodzi o organ prowadzący to jest 14 tys. zł. 

Dodała, że wie, że można również pozyskiwać używany sprzęt z MON-u i będzie się 

tym interesowała, aby niekoniecznie od razu kupować nowy sprzęt, a jeżeli będzie 

decyzja, na którą muszą czekać, bo wcześniej nie miała nawet śmiałości mówić przy 

planowaniu budżetu o tym, ponieważ najpierw muszą czekać na decyzję, czy dostaną 
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pozwolenie na utworzenie tej klasy, jeżeli chodzi o MON. Następna kwota dotyczy 

mundurów i jest to kwota 7 920 zł, którą muszą zabezpieczyć. Wydaje jej się, że też nie 

jest to wielka kwota i ma nadzieję, że sobie z tym poradzą.  

Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji stwierdził, że pomysł wydaje się 

interesujący i ciekawy. Zapytał, gdyby doszło do takiej sytuacji, że zainteresowanie 

byłoby większe niż ilość miejsc w klasie, to według jakiego klucza będzie pani dyrektor 

robiła rekrutację? Czy chodzi o wyniki, o punkty? 

 Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że w oparciu o punkty.  

Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji powiedział, że jeżeli chodzi o 

pierwszą klasę, to jest to więcej o 30 godzin w skali roku, więc to jest drobny wymiar. 

Później jest trochę więcej. Stwierdził, ze jest to taka niewiadoma, ponieważ nie 

wiadomo, jak będzie naprawdę, ale rozumie, że gdyby ta klasa się przyjęła, to w 

przyszłości kontynuowana i co roku byłby nabór, tak? 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że tak, ale każdego roku muszą pisać o 

pozwolenie na otwarcie kolejnej klasy, czyli procedury są takie same. Dodała, że 

najgorszy będzie ten pierwszy rok i jeżeli otrzymają zgodę na pierwszy rok i będzie to 

wszystko dobrze funkcjonowało, to myśli, że później będzie to taka kontynuacja i 

proforma.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu panu naczelnikowi Kołodziejowi. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji powiedział, że jeżeli chodzi o prowadzenie klasy i obszar finansowania, to 

jest to dokładnie taka sama klasa, jak klasa ogólna  w liceum ogólnokształcącym z 

dodatkowymi zajęciami, które prezentowała pani dyrektor w obszarze specyfiki, czyli 

specjalizacji tej klasy. Chciałby uzupełnić, ponieważ pani dyrektor powiedziała o tych 

kosztach 80 do 20 i możliwości refundacji poniesionych kosztów przez ich jednostkę 

samorządową i szkołę związaną z funkcjonowaniem klasy. To dotyczy nie prowadzenia 

klasy w całości, ponieważ oni ją prowadzą w ramach subwencjonowanych środków, a 

dotyczy tych dodatkowych kosztów związanych z prowadzeniem dodatkowych zajęć 

teoretycznych, praktycznych i obozu szkoleniowego w ostatnim roku nauki. W to 

wchodzi wyposażenie, sprzęt, ubiór żołnierza itd., czyli to wszystko, co jest wstępnie 

wyspecyfikowane przez panią dyrektor. Oni muszą to sfinansować, a następnie 
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wystąpić ewentualnie i jest przekonany, że będą to czynili, o refundację tych kosztów do 

tego podmiotu partnerskiego, czyli Ministerstwa Obrony Narodowej. Pani dyrektor 

również wspomniała o tzw. wadze, czyli zwiększającej wadze subwencji oświatowej w 

stosunku do klasy liceum ogólnokształcącego i to wynosi 0,004, czyli rzeczywiście 

zgodnie z tym, co mówiła pani dyrektor jest to niewiele, czyli około 240-243 zł w 

stosunku rocznym na ucznia, biorąc pod uwagę dodatkowo ponoszone koszty.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do pani dyrektor? Nikt się nie zgłosił. 

Powiedział, że trzyma kciuki za tą klasę i ma nadzieję, że wszystko się uda pani 

dyrektor. Ma nadzieję, że w przyszłości będzie to taka perełka, jak mówiła pani dyrektor. 

W związku z brakiem dalszych pytań przeszedł do zaopiniowania projektu uchwały.  

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

4 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w 

sprawie złożenia wniosku do Ministra Obrony Narodowej o zezwolenie na utworzenie 

oddziału przygotowania wojskowego w II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu (głosowało 4 członków Komisji). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił o przekazanie podziękowań wszystkim pracownikom za 

poprzedni rok kalendarzowy.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu podziękowała i przekazała radnym życzenia noworoczne.  

 

Pkt 8 

Autopoprawka projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu panu skarbnikowi. 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił autopoprawkę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2022 oraz autopoprawkę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033.  
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 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do pana skarbnika? Udzielił głosu 

radnemu Jażdżykowi. 

Radny Andrzej Jażdżyk – członek Komisji zapytał pana skarbnika o te działki w 

miejscowości Skrzynno, o których mówił, że planuje z ich sprzedaży pozyskać 300 tys. zł. 

Zapytał, co to są za działki i jaka jest ich powierzchnia? 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że było to omawiane na 

Zarządzie i on dokładnie nie wie, co to jest za działka. Powiedział, że zapisze to pytanie i 

odpowie na nie. 

Radny Andrzej Jażdżyk – członek Komisji stwierdził, że skoro było to omawiane na 

Zarządzie, to może odpowie na to pytanie radny Jurdziński, który jest członkiem Zarządu.  

Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji odpowiedział, że w zasobach powiatu 

są działki budowalne, które już dosyć długo figurują. Procedura na sprzedaż tych działek jest 

dosyć skomplikowana, ponieważ trzeba dać ogłoszenie itd. Jednak podjęli taką decyzję, aby 

sprzedać te działki. Takie działki znajdują się w miejscowości Skrzynno, jak również w 

okolicy miejscowości Jasna Góra. Dodał, że  z tego, co wie, nawet rozmawiał na ten temat z 

panem starostą, jest zainteresowanie tymi działkami. Wydaje mu się, ze jest to zasadne, aby 

te działki sprzedać. Dokładnie nie pamięta powierzchni tych działek, ponieważ było ich kilka, 

zarówno w Skrzynnie, jak i w obrębie miejscowości Jasna Góra. Takich szczegółów jak 

wielkości nie zna, ale wie, że są to działki nie za duże, nie za małe, więc mogą się wydawać 

atrakcyjne dla potencjalnych inwestorów.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że odpowie radnemu 

Jażdżykowi na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, które również jest w dniu dzisiejszym.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do pana skarbnika? Udzielił głosu 

radnemu Mielczarkowi. 

Radny Grzegorz Mielczarek – członek Komisji powiedział, ze odnośnie tych 

działek, to przypomina sobie ten temat, ponieważ omawiali ten temat sprzedaży tych działek 

na wcześniejszej sesji, czy Komisji, ale to też były chyba działki rolne. Nie wie, czy były 

przekształcone na działki budowlane, ale też są działkami rolnymi. Dodał, że powierzchnie 

były tam około 20, 15 arów.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że postara się dowiedzieć 

konkretnie, ponieważ musiałby dotrzeć do Zarządu z któregoś dnia i wtedy to ustali.  
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Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zapytał, czy radny Jurdziński odpowie na pytanie radnego Mielczarka? 

 Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji przekazał, że on też w tym momencie 

dokładnie nie pamięta. Wydaje mu się, że część z tych działek były to działki budowlane, a 

część być może działki rolne. Tych działek było dosyć sporo, kilkanaście i on pamięta tą 

mapkę, bo na nią patrzył. Powiedział, że pewnie były i rolne i budowalne. W tym momencie 

dokładnie nie odpowie, jak to wygląda, ale pewnie pan skarbnik przedstawi te szczegóły. On 

też musiałby poszukać w materiałach. W dalszej części powiedział, że chciałby poruszyć 

temat związany z Powiatowym Młodzieżowym Domem Kultury i Sportu. Zapytał, czy może 

to zrobić w tym punkcie? Czy lepiej później w punkcie dotyczącym usunięcia kalendarzy? 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

odpowiedział, że można teraz.  

 Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji powiedział, że ma takie spostrzeżenie i 

prośbę, ponieważ odnośnie kalendarza imprez, to Powiatowy Młodzieżowy Dom Kultury i 

Sportu jest placówką, która oprócz zadań statutowych, czyli prowadzenia zajęć kulturalnych, 

sportowych, językowych itd. ma za zadanie organizowanie wielu imprez typu konkursy, 

turnieje, zawody sportowe i tych imprez jest w planie pracy tej jednostki dosyć dużo. Do tej 

pory te imprezy były wpisywane w kalendarz imprez współorganizowanych przez Starostwo 

Powiatowe i było to w ten sposób konstruowane, że na poszczególne imprezy były 

przeznaczane pewne kwoty, większe mniejsze. Generalnie było tak, że wszyscy narzekali, 

że zawsze mało jest tych pieniędzy, ale jakieś pieniądze były na to przeznaczone. 

Generalnie te pieniądze były na dyplomy, medale, statuetki, ewentualnie na organizację, czy 

jakieś dodatkowe koszty, typu zakup napojów dla dzieci itd. Były to drobne kwoty, które 

uzupełniały organizację tych imprez. Przekazał, że biorąc pod uwagę ostatni budżet, to 

według tego kalendarza była to kwota około 23 tys. zł. W tym roku budżet Powiatowego 

Młodzieżowego Domu Kultury i Sportu jest skonstruowany w ten sposób, że jest dodany 

nowy §, który przewiduje konkretną kwotę na nagrody i ta konkretna kwota na nagrody to 

jest kwota 5 tys. zł. Przekazał, że mają taki dylemat, ponieważ po pierwsze to jest kwota 

przeznaczona tylko i wyłącznie na nagrody, czyli statuetki i puchary itd. Zauważył, że nie jest 

to duża kwota. Po drugie z tego § trudno im wydać pieniądze na inne koszty związane z 

organizacją tych imprez. Zaapelował do pana skarbnika i poprosił, czy dałoby się zwiększyć 

tą kwotę. Zauważył, że to jest placówka, która w swoim statucie ma na celu organizację 

takich imprez. Zauważył, że szkoły też rzeczywiście organizują różne imprezy, ale to jest co 

innego, bo to jest ich dodatkowa działalność, a nie na pierwszym miejscu. Powiedział, ze na 
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pierwszym miejscu w szkołach jest działalność dydaktyczno-wychowawcza. Powiedział, że 

chyba wszystkim zależy na tym, aby te imprezy organizować w sposób godny i przyzwoity, 

aby mieć za co zorganizować te imprezy. Może się okazać, że tych środków wystarczy do 

marca i będzie problem, jak to dalej organizować, a każdy z nauczycieli, którzy to organizują 

są zdziwieni tą sytuacją, że jak to nie ma pieniędzy. Przekazał, że on wyraża tutaj takie 

swoje zdanie. Zapytał, czy pan skarbnik może w tej sprawie coś powiedzieć.  

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

zauważył, że radny Grabowski poruszył temat, który również jego interesuje, ponieważ 

pamięta, że były prowadzone rozmowy odnośnie zwiększenia puli na prowadzenie właśnie 

takich inicjatyw, czyli imprezy sportowe, kulturalne i też go interesuje, czy w tym roku 2022 

są zaproponowane jakieś środki finansowe na wsparcie organizacji takich imprez? 

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że nie wie, czy jest obecny 

pan naczelnik, ale przy projektowaniu budżetu na 2022 rok otrzymał pismo z Wydziału 

Edukacji i starał się zapewnić wszystkie te „życzenia” Wydziału Edukacji. Poinformował, że 

w rozdziale 921 05 uwzględnili 60 tys. zł na rozwój edukacji, kultury, sportu i turystyki w 

powiecie wieluńskim, na obszar edukacji i kultury – 60 tys. zł, sport i turystyka – 60 tys. zł. 

Te środki są. On rozumie, że te środki miałyby być w ramach zastępstwa tych kalendarzy. 

Zapytał pana naczelnika, czy dobrze myśli? 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji 

powiedział, że jeżeli chodzi o samą ideę związaną z kalendarzami, to kalendarze były 

przyjmowane w projekcie, a następnie decyzją Rady Powiatu uchwalane na kolejny rok. Był 

to zapis zewnętrznych przepisów prawa, czy zobowiązań wynikających z ustaw.       

Natomiast ich wewnętrzna decyzja podejmowana jako wypracowany model na terenie 

powiatu wieluńskiego. W tej chwili zgodnie z oczekiwaniami środowisk, głównie 

pozarządowych, Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego, której członkiem jest 

również radny Robert Grabowski, były często kierowane uwagi, że te kalendarze, które były 

realizowane przez wiele lat, zasadniczą części środków, zabezpieczały na inicjatywy nie 

organizacji pozarządowych, a jednostek oświatowych, instytucji i tego typu podmiotów. 

Dotyczy to takich instytucji, jak sanepid, policja itd., oprócz ich szkół i placówek w obszarze 

kultury, czy m.in. Powiatowej Biblioteki Publicznej. Przekazał, że były długo trwające 

dyskusje wokół programu, który radni znają, ponieważ sami go analizowali i przyjmowali w 

drodze uchwały, czyli program współpracy powiatu wieluńskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w ustawie o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, zostały na najbliższy rok 2022 zaplanowane środki na 
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realizację zadań w formie konkursowej i to dokładnie opisują w tym programie, jak to 

miałoby wyglądać i na jakie obszary zadań. W tej chwili są na etapie przygotowania założeń 

poszczególnych konkursów i będą te konkursy ogłaszali na początku roku. Dodał, że one 

oczywiście nie obejmą tego, o czym wspomniał radny Jakub Jurdziński, czyli nie obejmują 

możliwości uczestniczenia w tych konkursach, tym samym pozyskania wsparcia 

finansowego na realizację swoich projektów, przez jednostki prowadzone przez powiat 

wieluński, w tym placówki oświatowe. W związku z powyższym mają możliwość 

podejmowania następujących działań. Ta idea, która jest przedstawiona, jako propozycja 

zdjęcia tego punktu dotyczącego zaopiniowania projektu kalendarzy jest rozwiązaniem 

przedłożonym przez Zarząd. Przekazał, że aby dodatkowe środki były kierowane na jakieś 

wsparcie inicjatyw, nie w formie tego corocznego kalendarza przyjmowanego decyzją Rady 

Powiatu w Wieluniu, ale w formie albo wsparcia obszarów promocji realizowanego na 

poziomie Starostwa Powiatowego, czyli na przykład występowania organizacji o patronat, 

nie tylko honorowy, ale również rzeczowy realizatorów zadań do starosty, czy do zarządu. 

Bądź też przyjmowanie decyzji o wsparciu tego typu inicjatyw przez jednostkę, ale nie już 

organizacje pozarządowe, ponieważ to obsługuje program współpracy, do Zarządu Powiatu 

i tym dysponentem środków byłby wtedy Zarząd Powiatu. Przekazał, że nie ma konieczności 

dyspozycji Rady Powiatu w tym zakresie, jeżeli te środki w budżecie, tak jak tutaj pan 

skarbnik przed chwilą wskazał, są zabezpieczone. Stąd wniosek Zarządu o zdjęcie z 

porządku obrad Rady Powiatu w Wieluniu, a tym samym z pracy Komisji Rady Powiatu w 

Wieluniu punktu związanego z opiniowaniem kalendarza imprez, które w tej formie w 2022 

roku, która dotychczas obowiązywała nie występowałyby. Dodał, że rzeczywiście tak, jak 

radny Jurdziński wspomniał, działanie w tym kierunku wiązałoby się z tym, iż jednostki, które 

do tej pory korzystały z różnego wsparcia na różnym poziomie, czy wręcz w przypadku 

PMDKiS wydaje się sytuacja koniecznością, aby miały zabezpieczone w swoich planach 

finansowych środki na wsparcie realizowanych przez siebie inicjatyw z obszaru edukacji, 

kultury, sportu i turystyki.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. W 

związku z brakiem dalszych pytań przeszedł do zaopiniowania autopoprawki  projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 
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Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu przy 3 głosach „za” 

i 1 głosie „wstrzymującym się”, nikt nie był „przeciw” pozytywnie zaopiniowała 

autopoprawkę  projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033 (głosowało 

4 członków Komisji). 

Autopoprawka w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 9 

Autopoprawka projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2022. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że pan skarbnik omówił tą autopoprawkę w poprzednim 

punkcie i sprecyzował pewne rzeczy. Zapytał, czy ktoś ma pytania w tym punkcie? Nikt 

się nie zgłosił. W związku z brakiem dalszych pytań przeszedł do zaopiniowania 

autopoprawki  projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2022. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu przy 3 głosach „za” 

i 1 głosie „wstrzymującym się”, nikt nie był „przeciw” pozytywnie zaopiniowała 

autopoprawkę projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2022 (głosowało 4 członków Komisji). 

Autopoprawka w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 10 

Zaopiniowanie projektów kalendarzy imprez i wydarzeń organizowanych 

i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu na rok 2022. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania, ponieważ ten punkt 

został poruszony już w punkcie poprzednim. Udzielił głosu radnemu Jurdzińskiemu.   

Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji powiedział, że kontynuując swoją 

myśl, to on przed chwilą zagłosował „za”, ponieważ w projekcie budżetu zostały 
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zaproponowane konkretne zmiany. Natomiast cały czas jest zaniepokojony i 

nieusatysfakcjonowany tą sytuacją, o której mówił przed chwilą, dlatego po 

przeanalizowaniu i przemyśleniu chciałby złożyć taki wniosek o to, i może tutaj poprosi 

jeszcze o dyskusję, aby zwiększyć kwotę na organizację imprez w PMDKiS, i to wydaje 

się mu najbardziej rozsądne, bo taka sytuacja, że mogą później otrzymać pieniądze, a 

mogą nie otrzymać pieniędzy. Zauważył, że każdy chciałby coś zaplanować i cały rok 

mieć zaplanowany i mieć pewność, czy te imprezy będzie mógł zorganizować tak, jakby 

sobie tego życzyli. Poprosił, aby pozostali radni wyrazili swoje zdanie, ponieważ jeżeli 

są inne propozycje, to mogą to rozważyć, a jeśli nie ma to on złoży taki wniosek o 

zwiększenie tej kwoty.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że on pamięta, że uczestniczyli w zebraniu, na którym 

mówiono na temat zwiększenia finansów dotyczących tych wszystkich imprez i inicjatyw 

składanych przez poszczególne jednostki oświatowe, więc on jak najbardziej przychyla 

się do tego wniosku i jeżeli radny Jurdziński złoży taki wniosek, to on się chętnie 

podpisze pod tym wnioskiem. Udzielił głosu naczelnikowi Kołodziejowi.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji powiedział, że na każdy rok kalendarzowy, czy budżetowy, jak i w tym roku 

mają zebrane inicjatywy ze wszystkich jednostek powiatowych na 2022 rok. Przekazał, 

że przedłożą na posiedzenie Zarządu Powiatu te inicjatywy do analizy i do wiadomości 

Zarządu. Dodał, że mają również zaproponowane wszystkie inicjatywy złożone przez 

dyrektora PMDKiS. Powiedział, że to Zarząd w tym zakresie będzie podejmował 

decyzje, m.in. na ile zwiększyć środki finansowe w planach finansowych jednostek na 

2022 rok lub przyjąć inną formułę, jeżeli chodzi o wspieranie tych inicjatyw. Uważa, że 

w tym momencie jest to jeden właściwy kierunek. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu radnemu Jażdżykowi i radnemu Jurdzińskiemu. 

Radny Andrzej Jażdżyk – członek Komisji powiedział, że on również uważa jak 

najbardziej za zasadne to, co powiedział radny Jurdziński, aby zwiększyć te środki na 

organizację tych konkursów w PMDKiS. Podkreślił, że działalność PMDKiS opiera się 

przede wszystkim na tych konkursach, więc jest jak najbardziej za tym.  

Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji powiedział, że on przeglądał 

materiały na Zarząd i nie widział tego, więc rozumie, że to dopiero będzie. 
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji powiedział, że oni jeszcze nie przedłożyli, a teraz te informacje zgodnie z 

coroczna pracą i w tej chwili ten wniosek nie jest wnioskiem wydziału, który jest 

przygotowany i podpisany przez starostę, a Zarządu Powiatu.  

Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji poprosił o kilka minut przerwy. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

ogłosił kila minut przerwy.  

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

wznowił obrady po przerwie.  

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że z jego strony jest taka propozycja, jako 

przewodniczącego komisji, że i tak będą musieli złożyć taki wniosek o zwiększenie 

pieniędzy na prowadzenie imprez kulturalnych i sportowych na PMDKiS. Jednak jego 

propozycja jest taka, żeby zostawić ten wniosek na później i po dzisiejszym zebraniu 

podejmą decyzję i zobaczą, po przeanalizowaniu budżetu przez pana skarbnika Krężel, 

będzie to wszystko do przodu i będą wszyscy zadowoleni. Taka jest jego propozycja. 

Zapytał, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania? Udzielił głosu panu naczelnikowi. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji uzupełnił to, o czym wcześniej mówił na temat kalendarzy. To są oferty 

zgłoszone przez jednostki w tych różnych obszarach. Także oni mają zebrane te 

materiały i będzie to do dyspozycji Zarządu i to Zarząd zdecyduje w jakiej formie, czy 

ewentualnie formule wspierać te inicjatywy, dotyczące nie organizacji pozarządowych, 

tylko instytucji i jednostek oświatowych, zarówno prowadzonych przez powiat, jak i tych 

zewnętrznych. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

podziękował panu naczelnikowi. Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania wniosku 

Zarządu dot. „Zaopiniowanie projektów kalendarzy imprez i wydarzeń organizowanych 

i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu na rok 2022.”. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

4 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała wniosek Zarządu Powiatu w Wieluniu w 
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sprawie wykreślenia z planu pracy Rady Powiatu w Wieluniu i planu pracy Komisji 

Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu z miesiąca grudnia punktu pn. 

„Zaopiniowanie projektów kalendarzy imprez i wydarzeń organizowanych 

i współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe w Wieluniu na rok 2022” (głosowało 

4 członków Komisji). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 11 

Sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa za rok 2021. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

poinformował, że radni otrzymali to sprawozdanie na tabletach. Zapytał, czy ktoś ma jakieś 

uwagi do sprawozdania? Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

sprawozdania.  

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

4 głosach „za”) przyjęła sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji Edukacji i 

Bezpieczeństwa za rok 2021 (głosowało 4 członków Komisji). 

Sprawozdanie w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu 

za rok 2021. 

 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. 

Zarządził głosowanie nad przedmiotowym projektem uchwały. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

4 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Wieluniu za rok 2021 (głosowało 4 członków Komisji). 
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Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 13 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

sprawozdań z realizacji planu pracy Rady Powiatu w Wieluniu i planów pracy komisji 

Rady Powiatu w Wieluniu za rok 2021. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. 

Zarządził głosowanie nad przedmiotowym projektem uchwały. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

4 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w 

sprawie przyjęcia sprawozdań z realizacji planu pracy Rady Powiatu w Wieluniu i 

planów pracy komisji Rady Powiatu w Wieluniu za rok 2021 (głosowało 4 członków 

Komisji). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 14 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

planu pracy Rady Powiatu w Wieluniu i planów pracy komisji Rady Powiatu 

w Wieluniu na rok 2022. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. 

Zarządził głosowanie nad przedmiotowym projektem uchwały. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

4 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu w Wieluniu i planów pracy komisji Rady 

Powiatu w Wieluniu na rok 2022 (głosowało 4 członków Komisji). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 15 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia planu 

kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu na rok 2022. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. 

Zarządził głosowanie nad przedmiotowym projektem uchwały. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

4 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w 

sprawie przyjęcia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu na rok 

2022 (głosowało 4 członków Komisji). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 16 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych 

 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nikt się nie 

zgłosił. Złożył życzenia noworoczne wszystkim radnym oraz uczestnikom komisji. 

 

Pkt 17 

Zamknięcie XXXV posiedzenia komisji. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zamknął XXXV posiedzenie komisji i podziękował wszystkim za 

udział w Komisji. 

 

Protokołowała:   

 
 
Paulina Bednik 

Inspektor 


